
A kórházunk aktuális helyzetéről, problémáiról Dr. Tóth Katalin főigazgató adott 

tájékoztatást, melyet itt honlapunkon is közlünk a hozzánk fordulók szíves tájékoztatására:  

"A kedvezőtlen hírrel kezdve kórházunkban az előzetes bejelentésünknek 

megfelelően március 1- május 31 között a szülészet- nőgyógyászati osztály és az ehhez 

kapcsolódó ügyeleti ellátás szünetel. Folyamatos viszont ebben a szakmában a járóbeteg 

ellátás, terhesgondozás, beleértve az ultrahang vizsgálatokat is. 

A nőgyógyászati egynapos sebészeti ellátások engedélyezése- háttér osztályként a Hetényi 

Géza Kórház nőgyógyászatával folyamatban van, reméljük, hamarosan ismét végezhetik 

kollégáink ezeket a beavatkozásokat. A nőgyógyászati ellátást 1 teljes állású és 2 részállású 

nyugdíjas orvos biztosítja.  Az üres állások betöltése érdekében intézményünk lehetőségein 

túl Mezőtúr város önkormányzata szolgálati lakást biztosít a letelepedés segítésére, és 

folyamatban van egyéb motivációs rendszer kialakítása is tudomásom szerint. A szülészet- 

nőgyógyászati osztály szüneteltetésének ideje alatt 2 fő kivételével valamennyi dolgozó a 

kórházunkon belül került át más osztályra vagy szakrendelőbe. 

Ezek mellett kihasználva az időt, a műtőkben ütemezetten átfogó felújítás 

és természetszerűleg azt követő fertőtlenítés vette kezdetét március elsejével, úgy, hogy 

közben az egynapos sebészeti ellátásokat a sebészet, baleseti sebészet területén fennakadás 

nélkül végezhetjük. Erre szükség is van, ugyanis az elmúlt 2 évben több mint 300 ilyen 

beavatkozást végeztünk eredményesen. 

A Csecsemő és Gyermekosztályon a szabaddá vált kapacitásunk terhére átvettünk az 

észak magyarországi régióból, az extrém túlterhelt miskolci gyermek egészségügyi 

központból a kórházban hagyott csecsemőket. 

Szakdolgozók számára ebben az időszakban is szervezünk továbbképzéseket és részt veszünk 

a szakdolgozói utánpótlás képzésében is, mind a nappali, mind a felnőtt 

oktatásban óraadóként, és duális képzőhelyként is. Ezenkívül a Teleki Blanka Gimnázium 

programjának köszönhetően március végén a tavalyi évhez hasonlóan Belgiumból fogad 

intézményünk ápoló tanulókat. Április során a kórházi és háziorvosok együttműködését segítő 

tudományos ülést, munkaértekezlet tartunk. 

 Jó hírekről számolhatok be, hiszen az elmúlt 3 hónapban újraindítottuk az évek óta 

tartósan 

szünetelő Bőrgyógyászati szakrendelést, ezzel és a bőrsebészeti ellátások számának 

növelésével a daganatos bőrbetegeségek kezelésének színvonala rendkívül sokat 

javult térségünkben. Márciustól újra tudjuk működtetni a Tüdőgyógyászati szakrendelést 

és Gondozót is. Az Ortopédiai szakrendelést rövid szünet után szintén folytatjuk 

kibővített szakmai palettával, és műtétes háttérrel rendelkező szakorvosokkal, valamint 

a gyermekkorhoz kötött szűrővizsgálatokkal. A Pszichiátriai rendelésünket és a 

Hospice osztályunk munkáját megerősítettük 1 fő pszichológussal, így a korábban már itt 

dolgozó 

pszichológusnő terheit csökkentve, jelentősen több idő jut a rehabilitációs, az ápolási 

és krónikus belgyógyászati osztály betegeire és az Egészségfejlesztési Iroda lelki 

egészség megelőző tevékenységére. Az egészségfejlesztés területén további hiányt pótolva 

vettünk fel egy magasan képzett szakembert, aki aktívan reszt vesz, szervezi az 



egészségmegőrző, betegségmegelőző programjaikat mind a kórházon belülieket, mind a 

tavasz érkeztével induló külső munkahelyekre, települési, közösségi helyszínekre 

szervezetteket az Iroda többi munkatársával együtt. 

Sajnos, Fül-orr-gégészeti szakrendelői óraszámunk jelentősen csökkent márciustól, 

mivel szakorvosunk nem tudja leterheltsége miatt a mindennapi rendelést vállalni 

városunkban. Az előzetesen bejelentett nyugdíjba vonulás miatt pedig júniustól szemész 

szakorvosi állásra is írtunk ki pályázatot. 

A járóbeteg rendelések esetében gördülékeny időpontfoglalás érdekében növeltük a kiemelt 

időszakra a betegfelvételi irodában dolgozók számát. Sajnos a korlátozott bejövő vonalak 

száma miatt a telefonos elérhetőségünk még mindig nem megfelelő. Emiatt is kérjük a 

lakosságot és a háziorvosokat az elektronikus időpontfoglalási rendszer használatára (az 

Egészségablak alkalmazásról az EFI-ben rendszeresen szervezünk ingyenes képzést az 

érdeklődők számára). A honlapunk fejlesztése, informatívabbá, könnyebben kezelhetőbbé 

tétele is folyamatban van. 

A megközelítés szempontjából, sajnos tudjuk, hogy a kórház területén a parkolók 

száma kevés, a rendelések betegei, kórházi dolgozók, de a háziorvosi és magánrendelések, 

mentők is használják a területet a földrajzi, építészeti adottságaink miatt. Ennek rendezésére is 

folynak a tárgyalások az önkormányzat és a kórház fenntartójának bevonásával, remélve, 

hogy a közeljövőben pont kerül megnyugtatóan ezekre a kérdésekre is.  

Kórházunkban 215-en dolgozunk azon, hogy évente több mint 80 ezer esetben 

járóbeteg ellátást, összességében 140 ágyon 3400 fő fekvőbeteg ellátását tudjunk biztosítani 

a lehetőségekhez képest a legmagasabb színvonalon. Mindehhez kérjük a betegeinktől is 

a további segítő, empatikus hozzáállásukat. 

A Kórház vezetősége, 2025. március 12. 

  

 


